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Abstract (en)
The present invention relates to a roller shutter box assembly characterised in that at least the lower rim of one of the end plates (6) is wide enough
to mount the fixing and transmission elements (8', 9') of the members (8, 9) for operating the blind part of the said roller shutter, in that the upper
section (2) comprises a fixing surface (10) which is at least partly masked by the upper edge (5') of the inner section (5) and in that the lower section
(3) comprises a part (12) of a snap-fitting mechanical anchoring device which extends over the entire length of the said section (3) and engages, at
the time of mounting, with a complementary part fixed to the lintel of a window in order to mount the said roller shutter box (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un ensemble de caisson de volet roulant caractérisé en ce qu'au moins le rebord inférieur de l'un des embouts (6)
présente une largeur suffisante pour le montage des éléments (8', 9') de fixation et de transmission des organes de commande (8, 9) du tablier dudit
volet roulant, en ce que le profilé supérieur (2) comporte une surface de fixation (10) au moins partiellement masquée par le bord supérieur (5') du
profilé intérieur (5) et en ce que le profilé inférieur (3) comporte une partie (12) d'un dispositif d'accrochage mécanique par encastrement, s'étendant
sur toute la longueur dudit profilé (3) et coopérant, lors du montage, avec une partie complémentaire fixée sur la traverse dormante supérieure d'une
fenêtre pour le montage dudit caisson (1) de volet roulant. <IMAGE>
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